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内容概要

雅思阅读的特点是文章长、题材广、时间紧、题型多，再加上文化差异，让考生感到难以琢磨。
平行阅读法是一套近乎完美的阅读体系，是理论与实际紧密结合的阅读方法，是精读与速读的有机统
一，它有效解决了雅思阅读中的常见问题，成为雅思阅读教学史上的经典之作。
　　新平行阅读法是根据几年来学生和老师的反馈，在原来的平行阅读法的基础上改进而成。
整个理论建立在实战考试的基础上，建立在深刻、全面了解雅思出题规律的基础上，以顺序感为线索
，完善了速读的方式，造就了“一遍阅读”的奇迹；从语言重现现象人手，用精读解决做题的准确性
，总结了各种简洁的公式和规律。
这是技巧，也是理念；这是方法，也是经验；这是总结，也是突破。
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章节摘录

　　The Pursuit of Happiness How are we supposed to find happiness？
 Through good works and helping people？
 Byfinding religion or discovering the joys of downshifting？
 Whatever strategy you choose,where you live might make a difference. The latest global analysis of happiness
andsatisfaction levels shows that the most &quot;satisfied&quot; people tend to live in Latin America,Western
Europe and North America, whereas Eastern Europeans are the least satisfied.It is not the first time such
international league tables have been drawn up. What is newis how experts and politicians are taking such data
increasingly seriously. Over the pastdecade, the study of happiness, formerly the preserve of philosophers,
therapists and gurus,has become a bona fide discipline. It even has its own journal, the journal of happinessstudies.
As a result, government policy advisers are getting interested, and politicians areusing the research as the basis for
new strategies.　　What above all else has made systematic study possible is data gathered from hundreds
ofsurveys measuring happiness across different cultures, professions, religions, and socio-economic groups.
Researchers can investigate the impact of money and inequality; theycou　　d explore, for example, how much
difference money makes to a person's happinessafter their basic material needs have been met, and whether
inequality in wealth and statusis as important a source of dissatisfaction as we might think. &quot;It is an exciting
area,&quot; saysRuut Veenhoven, editor-in-chief of the journal of Happiness Studies. &quot;We can now
showwhich behaviours are risky as far as happiness goes, in the same way medical researchshows what is bad for our
health. We should eventually be able to show what kind of lifestylesuits what kind of person.&quot;　
　&hellip;&hellip;
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编辑推荐

　　6年雅思教学，10万考生感言，多次8分体验，演绎阅读经典。
新题荟萃：《雅思阅读新题：平行冲刺训练》中所包括的阅读文章和题目与近期考试难度和趋势完全
一致。
题库整理：书中涉及雅思各类阅读题型，是官方未公布题库的翻新和整理。
考生可用本书测试实际水平。
平行训练：《雅思阅读新题：平行冲刺训练》可单独使用，也可以用作&ldquo;平行阅读法&rdquo;配
套训练手册，充分理解和体会在考场上攻无不克战无不胜的阅读精髓。
新平行阅读法，雅思阅读新题。
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